
Protokoll nr 4/2007

Protokoll nr 4/2007
Sammanträdesdatum: Åsele 2007-10-03
Närvarande: Freddy Kjellström, Carina Adolfsson, Thommy Sundell, Sven-Olof Pettersson och Gunnar
Petersson och Uno Olsson. Anders Dunder, valberedningen SvStK.
Anmält förhinder: Owe Karlsson, Mats Henningsson och Anders Johansson (red.).

§ 112             Mötets öppnande
Hälsade ordförande Freddy Karlsson mötesdeltagarna välkomna och förklarade mötet öppnat. Anders
Dunder, SvStKs valberedningens representant hälsades speciellt välkommen.

§ 113             Val av justeringsman
Valdes Gunnar Petersson till justeringsman för mötet.

§ 114             Föredragningslistans godkännande
Godkände mötet dagens föredragningslista.

§ 115             Information
Ordförande;
Orienterade styrelsen om den katastrofala inledningen av jaktsäsongen i Värmland. Ca 12 -13 vargangrepp
varav ett vargangrepp av stövare hemma på gårdsplan. Noterades även att Svensk Jakt (huvudtidningen)
senaste nummer förvånansvärt nog inte har berört den stora omfattning av vargangrepp på jakthundar
under jaktsäsongens inledning i Värmland. Uppger ordförande att det troligtvis finns ca 150 vargar enbart
inom Värmland idag. Ordföranden informerar även om att han kommer att representera SvStk vid SFF:s
halvårsmöte i Jämtland i slutet av oktober.
Vice ordförande;
Delgav mötet att rävsektion på SvStKs hemsida snart är färdigställd. Att arbetet med Gotlandstövaren pågår
och att marknadsförning av gotlandstövaren är aktuell. Redogjordes för exteriördomarkonferensens
planering inför år 2009. Rasföreningars synpunkter om respektive raser skall inhämtas innan
exteriördomarkonferensen.
Kassören;
Redovisade aktuell saldorapport i SvStKs olika konton
Underrättade om inbetalningsavier utan avsändaruppgifter som inkommit till SvStK med anledning av att
teckna medlemskap kat 8. Uppger även att det inkommit 93 nya medlemmar till dags datum i form av nya
medlemmar i kat. 8.
Medlems- och webbansvarig;
Har ringt till lokalklubbarnas medlemsansvariga beträffande medlemsjakten.
Uppger att SvStKs hemsida har ca 550 besökande/dygn.
Regelansvarig;
Meddelade om telefonförfrågningar beträffande regler under lokalklubbars uttagningar till DM. Delgav även
styrelsen uppgifter om försening av skogsprotokoll från tryckeri samt att dessa nu finns att beställa hos
materialförvaltaren.

 § 116             Föregående protokoll
Genomgicks protokoll nr 2/2007 och protokoll 3/2007. Lades därefter protokollen till handlingarna.

§ 117             Framtidsutredningen
Informerades styrelsen ingående av styrelserepresentanter i Grupp 1, Jaktpolitiska aspekter på stövarjakten
idag och imorgon, Grupp 2, Avels- och provverksamhetsperspektiv – Kvalité, sundhet och mångfald idag
och imorgon samt
Grupp 3, Ekonomi, markandsförning, PR, samverkans- och organisationsformer idag och i morgon i
respektive grupps hittillsvarande arbete.

§ 118             Ingrid Andersson, följdauktorisation stövare
Beslutade styrelsen att tillmötesgåt Anderssons begäran om exteriörutbildning för stövarraser - dock med
intyg från deltagande på drevprov med stövare.

§ 119             Jämtland-H StK, regeltolkning.
Hänvisar styrelsen till beslut och åtgärd enligt § 104/2007

§ 120             Jämtland-H StK, stadgar för lokalklubb
Beslutade styrelsen att godkänna inlämnat stadgeförslag för lokalklubben.

§ 121             Annonsansvarig
Meddelar nuvarande annonsansvarig att lämna sitt uppdrag av personliga skäl. Gav styrelsen ordförande
och vice ordförande i uppdrag att träffa avtal med ny annonssäljare.

§  122            Annonsering i jaktpress  
Beslutade styrelsen att konfirmera SvStKs Au-beslut om annonsering i jaktpress beträffande
medlemsrekrytering.

§ 123             Gotlandstövaren
På förslag av vice ordförande beslutade styrelsen att gotlandstövare tills vidare erhåller en fri start vid
jaktprov enär särskilda skäl föreligger. Orsaken är att gotlandsstövaren är en numerärt liten ras med per
idag fåtal jaktprovsstartade hundar. Styrelsen bedömer det som viktigt att stimulera rasens hundar att
komma till jaktprovsstart för att få utvärderat hundmaterialet, men också för att därigenom bidra till att rasen
blir mer känd.

§ 124             Sv. Jägarförbundet, framtidens jägare.
Uppmanas lokalklubbar till utökat samarbete på lokal- och regional nivå med Jägarförbundet.
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§ 125             Utbildning jpr-domare, teori
Framlades förslag från Grupp 2, (Avels- och provverksamhetsperspektiv) önskemål om alternativmöjlighet
för jaktprovsdomaraspiranter att tillgodogör sig utbildningskompendiet enskilt och att utbildningsledare
kontrollerar aspirantens kunskap.
Konstaterar styrelsen att Stövarfullmäktige fastställt nuvarande utbildningsplan men även att utbildningen
kan ske under heldag som alternativ i stället för cirkelform med tanke på avstånd.

§ 126             Grupp 2 - Framtidsutredningen, ändring av fullmäktigebeslut HD
                                                                                                             Bilaga 1
För att eliminera den osäkerhet som idag finns i HD-frågan önskar grupp 2 att frågan åter tas upp i
fullmäktigegruppen. Att inhibera nuvarande förslag och att HD-röntgen kvarstår och med kriterier för parning
enligt bilaga, Olle B. Häggkvists förslag alt. 2. Detta för att uppnå värdefull tid inför kommande
parningssäsong.
Styrelsen anser att det vore att föregå nuvarande utredning och att sådan utredning inom kort skall
meddelas SKK. Uttalades förståelse för förslaget men styrelsen beslutade att avslå förslaget från grupp 2.

§ 127             Regelansvarig, uttagningsregler Räv-SM
Regelansvarig tog upp uttagningsregler för Räv-SM och ansåg att uttagningen framledes skulle ske
distriktvis samt att DM och SM för Räv skall ske i Ekl. Beslutade styrelsen att rävansvarig tillsammans med
regelansvarig bereder frågan inför kommande styrelsemöte.

§ 128             SKK, remiss avseende regler och anvisningar för valpar vid inomhusutställning
Remissen avser SKK/UtstK förslag beträffande valpar och utställningar vid inomhusarrangemang.
Beslutade styrelsen att utställningsansvarig besvarar remissen.

§ 129             SKK, presentation av svenska raser (stövare) vid World Dog Show 2008
Önskar SKK video/DVD-film av svenska stövarraser i jaktutövning för att på storbild visas under
världsutställningen i Stockholm 2008. Förfrågan om filmmaterial har utgått till berörda rasföreningar men
endast en rasförening har ställt film till förfogande. Gav styrelsen i uppdrag till PR-ansvarig att anskaffa
lämpligt material.

§ 130             J-H StK, skrivelse
Diskuterade styrelsen lokalklubbens skrivelse varvid styrelsen beslutade att lägga skrivelsen till
handlingarna.

§ 131             SvStKs framtidsutredning, gemensamt möte
Styrelsen beslutade att kalla Grupp 1, Grupp 2, och Grupp 3 till gemensamt möte onsdag den 26 mars i
Stockholmsområdet.

§ 132             HStK, auktorisation
Bifaller styrelsen lokalklubbens ansökan om auktorisation.

§ 133             Smålandstövare, regler rasvård
Styrelsen tog del av inkommet rasvårdsprogram för smålandstövare. Med beaktande av att ansökan
föreligger till SKK att till S-register registrera F 2:ors avkommor och då ändamålet med rasvård även är att
bekämpa EP-förekomsten i rasen beslutade styrelsen att åldern ändras från 3 år till 4 år beträffar krav på
AS-reg hund (F 1) för användandet i avel och likaså att åldern ändras från 3 år till 4 år beträffande krav på
avkomma (F2) efter AS-reg hund (F 1).

§ 134             Bordlagt ärende, valpannonser (§ 107)
Enär det föreligger olika kriterier för annonsering av valpar på rasföreningars hemsida beslutade styrelsen
att remittera ärendet till rasföreningar.

§ 135             Rysk stövare, SvStKs hemsida
Efter inkommen begäran om länk till hemsida för rysk stövare beslutade styrelsen att tillmötesgå begäran
om detta.

§ 136             Luzerner, rasspecifika avelsstrategier (RAS)
Beslutade styrelsen även att RAS även skall upprättas för Luzernerstövaren av avelsansvarig Owe
Karlsson tillsammans med avelsråd Anders Rehn.

 § 137             Jordbruksverket, skrivelse
Önskar Jordbruksverket vilka kriterier som skall gälla för samling av genetiskt material, lagring av detsamma
och användandet. Vilka krav som skall ställas på donatordjur, rasspecifika krav som föreningen önskar och
vad som skall gälla användning av materialet.
Beslutade styrelsen att avelsansvarig ges i uppdrag att besvara skrivelsen.

§ 138             Avelsråd, schillerstövare
Till avelsråd för schillerstövare tillsammans med Catrin Holmqvist och David Borg utsåg styrelsen Lennart
Eriksson, Karlskoga.

§ 139             NblStK, SvStKs förtjänstmärke
Thommy Sundell framförde förslag om SvStKs förtjänstmärke att utdelas till personer inom klubben i
samband med Stövar-SM i Kalix 2007. Beslutade styrelsen att tilldela föreslagna personer SvStKs
förtjänstmärke.

§ 140             Årsmötesdagar 2007
Beslutade styrelsen att i nr 1/2008 av Stövaren meddela om lokalklubbars och rasföreningars
årsmötesdagar för 2008 efter inkomna önskemål därom.

§ 141             Räv-SM 2008
Att representera SvStK vid kommande Räv-SM i Västergötland (Holsljunga, 23 februari 2008) utsågs
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ordförande Freddy Kjellström, vice ordf. Thommy Sundell och regelansvarig S-O Pettersson.

§ 142             Nästa styrelsemöte
Beslutade styrelsen om styrelsemöte vid tidpunkt som ordförande delger senare.

§ 143             Mötets avslutande
Tackade ordförande mötesdeltagare och valberedningens representant Anders Dunder för närvaron vid
mötet och förklarade mötet avslutat.

                      Vid protokollet:

………………………………..
/Uno Olsson/
Sekreterare

……………………………….                                     ………………………………….
/Freddy Kjellström/                                                       /Gunnar Petersson/
            Ordförande                                                                      Justerare

 

                                                                                                             Bilaga 1
Från mötesprotokoll i Framtidsutredningen, Grupp 2
(Majoritet av Grupp 2 antog förslag alternativ 2 efter ajourneringstid.).

 § 6                 Olle B. Häggkvist, förslag                                                                 
Se Bilaga 1 och 2
Olle B hade skickat ut förslag enligt bilaga 1. Alla deltagare hade inte tagit del av Olles förslag av olika
anledningar.
Efter att alla tagit del av förslaget återkopplar Owe till Olle B under v 735.
Framhöll Olle B. Häggkvist att nuvarande utredning beträffande HD kan bli långvarig och att SKK ändå ej
beviljar Stövarklubbens ansökan om icke känd HD-status för parning (registrering).
Diskuterade gruppen förslag till åtgärdspaket för att öka registreringar. Förslaget enligt Häggkvist även för
att eliminera den nuvarande osäkerheten i HD-frågan.
I korthet (se bilaga 1 och 2) att nedan alternativ utgår till Stövarfullmäktigeombud att ta ställning till före
Stövarfullmäktige 2008 för att uppnå värdefull tid och att beslut föreligger innan parningssäsongens början
2008.

Alt. 1             Att fullmäktiges beslut att frångå HD-röntgen kvarstår

Alt. 2             Att fortsatt känd HD-status före parning kvarstår dock med godkännande att
anse individer med grad C eller 1 som fullvärdiga att användas i avel om de paras uppåt. Att därför
med fullmaktsröstning söka häva Stövarfullmäktiges beslut från 2006 § 45.

Alt 3              Ombud avstår från att rösta.

Förordade Sven-Olof Pettersson och Uno Olsson alt. 2.

Beslutades att ajournera förslaget intill dess att samtliga tagit del av förslaget. (Ej närvarande) Att var och
ens ställningstagande i gruppen via mail delges inom gruppen under varande vecka för ställningstagande i
de olika alternativen.
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